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Protokół nr 4/07

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy

odbytego w dniu 6 lutego 2007 r.

Obecni:

. wszyscy członkowie Komisji według załączonej listy obeclości'

- wój| Gminy Zbigniew Wacławik, przewodniczący Rady Gniny Jerzy S:albot' skalbnik

Barbara Madzia.

Listy obccności czlonkóy, oraz zaproszonych gości slanowią zllącznik nr 1 i 2 do nin'

pfotokołu'

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej l,acel otworzył posiedzęriie' przywitał

przybyĘch członków Komisji oraz zaproszonych gości po czym stwierdfil prawomocność

obrad.

Następnie przedstawil proponowany porządek posiędzęnia:

1. Realizacja gminnych inwćsrycji W 2006 f.

2. wykonani€ bieżących remontów w obi€ktach oświatowych.

3. Wykorzystanie sa| gimnastycznych i bas€nu.

4. Sprawy bieżące'

PoŻądek ob.ad zostal przyjęty bez zrrian.

- Ad.1. Realizacia sminnvch inwestycii w 2006 r.

Człontorłię Komisii otrzymali piscnną informaoję dotycfącą ręalizacji grninnych inwestycji

w f006 tokl' In;formacjd la st.Inoii żałącznik t 3 do nin. protokołu.

Szczegółowo infonnacię tą przedstawił zebranym Wójt Gminy Zbigniew Wacławik'

Poinfomowa,l on' iż zgodnie z ustav/ą o zamówieniach publicznych plzetaJg Jest

olganizowany, jeżeli zamówienie przekracza wartość ó000 euro' Do tej kwoty zamawiający

ma swobodę w wyborze ofefenta. w Urzędzie Gminy obowiązuje zatzĄdzenię wójta gminy,

]ra podstavr'ie klólego na kazdy zakup, b4dź usługą p*ekaczającą waltość 2000 zł

sporządzana jest umowa' wójt poi] ornował, że kaŹdy kosforys jęst sprawdzany przez

pracownika Ur7Ędu iNpektora Jerzego Hławiczkę. który jest kompetęntny także co do

sprawdzalia oferowanych cen.
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PrzetaĘi są pŹeprowadzne przez komisję przetaĘową w skład której wchodzą Pracownicy :

sektętarz grniny Boguslawa Podżorska, iNpektor ds' zamówi€ń publicz'rych Renata Łukosz,

radca prawny i dodatkowo w k.!Żdym prz'etalgu uczestniczą praco\łnicy' których przetafg

męr}'torycznic dotyczy.

wójt dodał 1akżę, ż€ nie może on wydać, żadnego zarządzenia, w którym mógĘ zobowią.zać

dyrektorów szkół do ustalenia podobnych procedur w placówkach oświatowych'

w trakcie dyskusji nad informację radny Dariusz orawiec zwrócił uwagę na następując€

i[wostycje:

- oświe1lenie uliczne ul. Mąlinowe'j w coleszowie,

. Wkonanie oświetlenia u|icznego w coleszowie Astrów i storczyków.

Zdaniem radnego rozdzielanie Bontażu oświetlenia przyległych do siebie ulic na dwa etapy

ęowodowało wzrost kosfów tych prac. z powodu konieczności sporządzania dwóch

proj€któw i podkładów mapowych' Radny poprosił o wyjaśnięnię plzyczyn takięgo

rozdzielenia prac.

Przewodniczący Komisji Andrzej Lacel stwierdził, że zwróci się do wójta z prośbą

o wyjaśnienie poruszolrej przez radnego Dariusza orawca kwestii.

Dodatkowo skarbnik Barbara Madfia przedstarłila Komisji dokumentację omawianych

inwesĘcji oświetleniowych'

Po zakończeniu dyskusji Komisja Rewiryjna postanowi|a pr'yjąć przedstąwioną

informację oraz zwrócić się do pr.cownikr I'lrzędu Gminy Jer,ego Hlawiczki w śpfawie

wyjaśnienia przyczyn rozdzielenia inw€stycji oświet.enia ulic Malinowej' Astrów

i storczYków.

Ad.2 wYkonanie bieżacych remontów w obiektach oświatowYch'

CzłoŃowie Komisji o|r?yma|i piscmne informacię na temat wykorzystania środków

budżętowych oftz poza budżetowych przez poszczególne szkoły podstawowe Gminy

Goleszów w roku 2006' Informacje |e s|qnowią zalącaiki |lo nin' protokoł1|. ]nfotmacją

dotycfąca szół :

. Cisowt1icd _ zalącznik tt 4,

. Goleszóv' _ załącznik nr 5,

- Bążąnowie . zalącznik nr 6,

. Puńców - zalącznik nr 7.
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. Dzięgielóv, załącznik nr 8'

Wójt c'niny plfedstawił Komisji sumy. które zostały przBkaząne placówkom z budflu

Gminy, i tak:

SP Bażanowie _ 25 000 fł

sP cisownicą 8 000 zl

SP Dzięgielów _ 15 000 z1

sP Golesów . 15 000 zł

SP Puńców -7 800 zt

członkowię Komisji zapoaali się z pfzedstawionymi dokumę[tami i dalszą część dyskusji

postanowiono odbyć na wiz,ji lokalnej w tych p|acówkaah w następnej cięści posiedzenia'

Ad' 4 sDrawv bieżac€'

w tematyce bież4ce wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o ewentualnych planach

zagospodarowania budynków szkoły' strażnicy ora.z świętlicy gminnej w Lesmej Gómej'

Poinformował on' że brrdynki te nie są w pełni wykorzystywale, a ''!' szkole mieści się tylko

oddział zerowy, który mógłby fostać przeniesiony do Dzięgielowa, prry cz}ll zapewnił on.

ż€ pracująca tam nauczycielka nie straciłaby pmcy. Kupnem szkoły zainteresowany jest

gzedsiębiorca, który stworzyłby tam dom spokojnej stąrości.

Wójt Gminy dodał. że fęmontu wymaga świętlica gminna i przy tej okazji istnia,łaby

możiwość dobudowania do ś\ł'ietlicy galaŹu d|a samochodu bojowego oSP'

Następię członkowię Komisji udali się na wizje lokalną do Szkół Podstawowych Gminy

Goleszów.

Komisja Rewizyjna w towaĘystwie wójta Gminy odwiedziła Wszystkie szkoły podstawowe

w Gminie Goleszów (bez filii)' Konis.ja intcrcsowała się, jak w praktyce szkoły

wykorzystały ś.odki otŻymane z budż,etu ominy' KR wyrywkowo sprawdziła wykonanie

deklarowanych prac' bąd'ź zakup sprzętu' KR stwieldziła, iż środki zostały wykorzystane

prawidłowo. Jednocześnie dyrektorzy szkół przedstawili, jakie inwestycje wykoDali dzięki

własnej inicjaĘ'wie (środki pozabudżetowe)'

KR stwieldza, Żę ?a r,gażpwanie poszczególnych dyrektolów w poprawę rvizenrnku swojej

szkoty jest bardzo aóż cowane. I tak w occnie KR' Szkoła Podstawowa w Dźęgielowie

zasługuje na szczególnę wyróaienie. a szkoła Podstawowa w Puńcowie na ocenę negatywną
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Dżęgielów . porządęk' e|egancki wystroi klas, kompetentność Pani Dyrektor, nowe
inicjatywy.

Puńców - bałagan zalóllno w pokoju nauczycielskim jak i w otoczeniu szkoły, cieknąca
ry.'na' |ozbite pł}tki prrcd wejściem do szkoIy, Pani Dyrekt<lr nieobecna' nikt z nauc''cie|i
nie był poinformowany o nąszej wizycię.

Pozostałe szkoły, w ocenie KR działają sprawnie, a illr dy.ektorzy dbają o dobry wizelulek.
wykonująo swoje obowiązki w zakresic prowadzonych inwestycji'
Przy okązji wiry1 w sz'k.ołach. KR sprawdziła wykorzystanie sa| gimnastycalych. salę
gimnastyczne są wykorzystane prawidłowo i zgodnie z plze:znac?śn1em. koŻystają z lich
zalówno dzieci jak i dorośli mieszkancy Gminy' Natomiast KR stwierdziła. że basen
kąpielowy w Cisownicy nie jest wykorzystany w lo0%' W związku z powilszym naleiy to
zmięnić, ab kosfy utrzymania basenu zostały zmniejszo]le' Aby to ? kolęi nastą)iło, należy
wyremontować sufi t basenu'

Na om prolokól za.kończono'

Protokołowal i ;

Przewodniczący Komisji Andrzej Lacet

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Aleksandra Brudny r"--""?


